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داورزنی: کار را با آناستازی یا استویچف تمام می کنیم

ادامه تلاش های فدراسیون برای انتخاب سرمربی تیم ملی والیبال
سرویس ورزشی-

ایران در حاشیه اجلاس  رئیس فدراسیون والیبال 
هیئت رئیسه FIVB با روسای فدراسیون های لهستان و 

روسیه دیدار و گفت وگو کرد.
نشست هیئت رئیسه فدراسیون جهانی والیبال )FIVB( از 
دیروز آغاز شد و به مدت دو روز ادامه خواهد داشت. محمدرضا 
داورزنی رئیس فدراسیون والیبال ایران در حاشیه این اجلاس 
با روسای فدراسیون والیبال کشورهای روسیه و لهستان دیدار 
و گفت وگو کرد. یکی از محورهــای مورد بحث در این دیدار 
انتخاب ســرمربی برای تیم های ملی والیبال ســه کشور بود 
که روســای فدراسیون های لهستان و روسیه نیز اعلام کردند 
هنوز سرمربی خود را انتخاب نکردند.رئیس فدراسیون والیبال 
لهستان در این دیدار از بروتو، استویچف و دیجورجی به عنوان 
گزینه های مدنظر برای هدایت تیم ملی والیبال مردان لهستان 
نــام برد و تاکید کرد هنوز تصمیم گیــری نهایی در این مورد 

انجام نشده است.
محمدرضــا داورزنی در مورد انتخاب ســرمربی تیم ملی 
والیبال ایــران گفت: جای نگرانی وجود نــدارد و ما در حال 
مذاکره با گزینه ها هســتیم.رئیس فدراســیون والیبال ادامه 
داد: ما از طریق اســکایپ و واتس اپ مستقیماً با مربیان مورد 
نظر خود مذاکره می کنیم، البته من برای شــرکت در اجلاس 
هیئت رئیسه فدراسیون جهانی والیبال در لوزان هستم ولی با 

گزینه های مرتبط تماس داریم.
داورزنی در مورد ابراز علاقه مائورو بروتو، سرمربی پیشین 
تیــم ملی والیبال ایتالیا برای حضــور در ایران گفت: بروتو از 
طریق یکی از مدیر برنامه های ورزشــی )ایجنت( ابراز تمایل 

به مربیگــری در تیم ملی والیبال ایران کرده ولی من هنوز با 
او صحبت نکــرده ام. او در پیغام خود، اعلام آمادگی کرده که 
برنامــه خود را ارائه کند. رئیس فدراســیون والیبال در پایان 
گفــت: فعلا تلاش می کنیم کار را بــا یکی از همان دو گزینه 

مورد نظرمان )آناستازی یا استویچف( تمام کنیم.
کارخانه: دست ما برای همه تیم های دنیا رو شده است

مصطفی کارخانه ســرمربی پیشــین تیم ملی در مورد 
انتخاب ســرمربی برای تیم ملی والیبال اظهار داشت: همه ما 

باید برای انتخاب سرمربی جدید با فدراسیون همکاری کنیم 
ولی نظر فدراسیون هم شرط است. آناستازی، رزومه قوی تری 
دارد ولــی من در هرحال امیدوارم که انتخاب درســتی انجام 
شــود چون بازیکنان بزرگی در تیم ملی ایران بازی می کنند. 
کارخانه تصریح کرد: ولاسکو قبل از آمدن به ایران،  خانه نشین 
بود ولی والیبال ما با بزرگی خود به او شخصیت داد و والیبال 
ما هم در سطح جهان به بزرگی رسید. حالا هر مربی با افتخار، 

هدایت تیم ملی ایران را قبول می کند.

ســرمربی تیم بانک سرمایه گفت: اکثر کشورهای مطرح 
دنیا در والیبال، مشغول انتخاب سرمربی جدید خود هستند. 
سرمربی جدید تیم ملی باید شناخت فنی و روحی از بازیکنان 
ما داشته باشــد. او باید جاذبه و اثربخشی زیادی داشته باشد 
تا ذهنیت بازیکنان را عوض کند. دست ما برای همه تیم های 
دنیا رو شــده و این نکته مهمی اســت. مربــی جدید باید با 
تاکتیک و اســتراتژی جدید به ایــران بیاید و بازیکنان هم او 

را قبول داشته باشند.
نفرزاده: تیم ملی والیبال نباید لطمه بخورد

فرهاد نفرزاده یکی دیگر از ســرمربیان شــاغل در لیگ 
والیبال اســت که اعتقاد دارد هر سه گزینه  مطرح شده یعنی 
آناستازی، اســتویچکوف و بروتو جزو بهترین های دنیا در کار 
خود هستند. وی با بیان اینکه  هر سه مربی یاد شده  با فضای 
والیبال در ســطح جهانی و المپیک کاملا آشنا هستند گفت: 
ایــن نفرات به خوبی می توانند بــه والیبال ایران کمک کنند. 
در شرایط کنونی فاکتور زمان اهمیت زیادی دارد. فدراسیون 
سریعتر باید با بررسی شرایط، قراردادی را با یکی از این افراد 
امضا کند تا از ابتدای ســال 2017 میــلادی فرد منتخب با 
حضور در ایران، لیگ را ارزیابی کند و بتواند شناخت خوبی از 

بازیکنان بدست آورد.
نفــرزاده در پایان درباره عملکرد فدراســیون در انتخاب 
مربی گفت: فدراسیون نباید زیاد وسواس نشان دهد. همه این 
مربی ها در بالاترین ســطح هستند. نکته مهم انطباق شرایط 
فدراســیون با شرایط مربی مد نظر اســت. در واقع دو طرف 
باید شرایطشان را به هم دیگر نزدیک کنند تا هر چه سریع تر 

سرمربی انتخاب گردد و از این تعویق، تیم ملی ضربه نبیند.

حدیث دشت عشق

به یاد طلبه بسیجی شهید »حسین کاووسی فر«
نذر روزه نوجوان کم سن و سال بسیجی 

برای حضور در جبهه
طلبه شهید »حســین کاووسی فر« سال 1349 
بــه دنیا آمد و در دامان پاک مــادر و پدری مهربان 
و مومن و متعهد رشــد کرد. در همان دوره ابتدایی 
یکی از قاریان خوب قرآن بود که با صدای دلنشــین 
و صوت زیبایش همه را مبهوت خود می کرد. با اتمام 
دوره ابتدایی، قدم به دوره راهنمایی گذاشــت. او در 
کنار تحصیل، در کارهای فرهنگی، مذهبی و بسیج، 

فعالیت چشمگیری داشت و با روحیه بالا توانست عده ای از جوانان و نوجوانان را 
جذب امور معنوی و الهی نماید.

تحصیلات راهنمایی را با موفقیت بسیار خوب به پایان رسانید و راهی حوزه 
علمیه حضرت موسی بن جعفر)ع( واقع در چهارراه خسروی شد.

شــهید کاووســی در دوران طلبگی و تحصیل و تهذیب، هیچگاه از مسائل 
سیاسی کشور و انقلاب غافل نبود، آن هنگام که سایه شوم و پلید دشمن بعثی 
برخاک پاک کشــورمان نشست و معمار انقلاب، آهنگ جهاد را سر داد، این یار 
وفادار حضرت دوســت، گوهر جان خویش را در سال 1365، با شنیدن چنین 
پیامی از رهبر و مرادش، در طبق اخلاص نهاده و قلم بر زمین گذاشــت و عزم 

جزم دیار مردانگی و غیرت و جنون کرد.
حسین در بسیج ثبت نام کرد و دوران آموزشی را در سن 15 سالگی به پایان 

رساند، ولی به خاطر سن کم، مانع حضورش در جبهه ها شدند.
در اینجــا بود که نذر کرد در صورتی کــه او را مجددا بپذیرند، 7 روز روزه 
بگیرد و یک هزار صلوات بفرســتد. فرماندهان که دیدند جوانی زرنگ و بســیار 
کیــس و علاقه مند به جبهه اســت و اصرار بســیار زیادی به رفتــن دارد، او را 
پذیرفتند و در خرداد 1365 به منطقه ایلام اعزام  گردید و ســپس نذر خود را 

ادا کرد.
او سرانجام در عملیات کربلای یک سال 65 شمسی، به هنگام بازپس گیری 
مهران، بر اثر ترکش خمپاره به ســر و دســت و پا، به درجه رفیع شهادت نائل 
شــد و در نهایت پس از پانزده روز از شــهادتش، پیکر مطهرش را در قطعه 53 

بهشت زهرا به خاک سپردند.

اتفاقات عجیب در دیدار تدارکاتی فوتسال ایران و روسیه

امکانات ضعیف و سردادن شعار میزبانی جام جهانی!
فدراسیون فوتبال اصرار دارد میزبانی مسابقات 
جام جهانی را بگیرد امــا برای میزبانی از تیم دوم 
فوتسال جهان دست به دامان فدراسیون هندبال 

شد و سالن مسابقات این فدراسیون را اجاره کرد!
فدراسیون فوتبال می خواهد میزبانی جام جهانی را از 
فیفا بگیرد. درخواستش را هم برای این منظور ارائه کرد و 
دنبال فراهم کردن شرایط استاندارد مد نظر فیفاست. حالا 
یا شــرایط میزبانی را فراهم می کند یا سنگی در تاریکی 
انداخته و مسئولان هم هرازچندگاهی در مصاحبه هایشان 

از این عنوان دهان پرکن استفاده می کنند.
فدراســیون و مســئولانش به خوبــی می دانند که 
گرفتن میزبانی جام جهانی کار ســاده ای نیســت. حتی 
برای کشورهایی که روابط بین المللی قوی دارند و اماکن 
اســتاندارد هم را در اختیار دارند کار آسانی نیست، چه 
برسد به فوتبال ایران که نه روابط بین المللی قوی دارد و 

نه حتی یک سالن استاندارد دارد!
برای اینکه متوجه عمق ماجرا شــویم کافی اســت 
همین بازی روز دوشــنبه تیم ملی فوتســال ایران برابر 
روسیه را دقیق تر بررسی کنیم. تیم های دوم و سوم جام 
جهانی فوتســال در ســالن هندبال! به مصاف هم رفتند 
و طبیعتا این ســالن هیچ یک از شــرایط استاندارد فیفا 

را ندارد.

جالــب اینکه برای ثابــت نگه داشــتن دروازه ها از 
»گونی های« استفاده شده بود که احتمالا باید پر از شن 
شــده باشند! در تصاویر تلویزیونی زمانی که داوران قصد 
چک کردن تورها را داشــتند مجبور شــدند کیسه های 

سنگین شن را به سختی از روی زمین بلند کنند!
این بازی مشــتی نمونه خروار است. ما میزبانی جام 
جهانی را می خواهیم اما حتی یک سالن استاندارد نداریم. 
میزبانی جام جهانی را می خواهیم اما هیچ نهادی حاضر 
نیســت بدون منافع خودش و »کنــدن« از این فوتبال 
امتیازی بدهد و راهی را هموار کند. میزبانی جام جهانی 

را می خواهیم اما ...
علاقه منــدان به فوتبال را دل خــوش نکرده و از این 
عنــوان دهان پرکن برای جمع کــردن رزومه و عملکرد 
کاری اســتفاده نکنیم. میزبانی ایــران برای جام جهانی 
فوتسال ســرابی بیش نیست. آیا فدراســیون فوتبال و 
وزارت ورزش بودجــه ای دارد کــه بخواهند کلنگ یک 
سالن استاندارد را زمین بزنند؟ البته برای برخی مسئولان 
کلنــگ زدن راحت اســت اما آیا بعد از ایــن کار بزرگ! 

می توانند ورزشگاه یا سالن را تکمیل کنند؟ 
وقتی پاسخ همه اینها منفی است پس لطفا پیگیری ها 
را ادامــه ندهید و اجالتا همان چهار گونی روی دروازه ها 
را بردارید تا شاید در سال های آینده اتفاق جدیدی افتاد!

در هفته ای که تقابل بالانشینان مدعی و قعرنشینان 
بدون برد، حساسیت بیشتر لیگ بسکتبال را موجب شده 
بود، جایگاه هیچ تیمی تغییر نکرد جز شهرداری های اراک 

و تبریز در میانه جدول.
رقابت های بســکتبال لیگ برتر باشگاه های کشور بعد از یک 
هفته وقفه در حالی وارد هفته ششــم شــد که تقابل چهار تیم 
بالای جدول، حکایت از دو دیدار مهم این هفته داشــت که البته 

رویارویی جنوبی ها به مراتب مهم تر از دیگری بود.
در این دیدار که در ســالن اندیشــه بندر امام برگزار شد، 
پتروشیمی میزبان نفت آبادان بود. دو تیمی که قهرمان و نایب 
قهرمان فصل گذشــته شدند و تا پیش از دیدارهای این هفته 
نیز رده های اول و ســوم جدول را در اختیار داشــتند و از این 
حیث این دیدار مهم ترین دیــدار هفته بود به خصوص اینکه 
پتروشیمی به عنوان تنها تیم بدون باخت لیگ به دنبال حفظ 
این رکورد بود. البته در پایان این دیدار حســاس، شــاگردان 
مهران شــاهین طبع در تیم پتروشــیمی با وجود برخورداری 
از امتیاز میزبانی در رقابت با نفت مدعی نتوانستند این رکورد 
خود را حفظ کرده و متحمل اولین شکست فصل خود شدند. 
با این حال صدر جدول را از دســت ندادنــد اما به خاطر هم 
امتیاز شدن با دو تیم دیگر تا حدی جایگاه خود را در این رده 

متزلزل کردند.
در دیگر دیداری که میان بالانشینان برگزار شد، دانشگاه آزاد 

به مصاف شهرداری تبریز رفت، دو تیمی که رده های دوم و چهارم 
جدول را در اختیار داشتند و هر یک به دنبال حفظ این جایگاه و 
بهبود آن بودند. در نهایت و در پایان بازی، این بازیکنان دانشگاه 
آزاد بودند که در رســیدن به هدف موفق شــدند؛ آنها با کســب 

پیــروزی رده دوم جدول را در اختیار خود نگه داشــتند و باعث 
شــدند آبادانی ها به زعم پیروزی در مهم ترین دیدار هفته نتواند از 
رده سوم صعود کند ضمن اینکه نتیجه به دست آمده در این بازی 

باعث سقوط تبریزی ها هم شد.

تبریزی ها در پایــان این بازی و دیدارهای این هفته با یک 
پله ســقوط در رده پنجم قرار گرفتند و جایــگاه قبلی خود را 
به شــهرداری اراک دادند که در کاشــان همنام میزبان خود را 
شکســت داده بود. این تنها جابه جایی بــود که درپایان هفته 
ششم لیگ بسکتبال، در جدول رده بندی تیم های شرکت کننده 

ایجاد شد.
در جریــان این هفته از رقابت هــا، رقابت تیم های بدون برد 
شهرداری گرگان و لوله a.s شیراز با برتری گرگانی ها تمام شد اما 
آنها نتوانستند از رده نهم صعودی داشته باشند. در آخرین دیدار 
این هفته از رقابت ها هم دو تیم شیمیدر و نیروی زمینی به مصاف 
هم رفتند که این دیدار با برتری شاگردان مصطفی هاشمی همراه 
بود اما این نتیجه و برد و باخت به دســت آمده در جایگاه این دو 
تیم هیچ تغییری ایجاد نکرد. نتیجه به دســت آمده در دیدارهای 
هفته ششــم رقابت های بســکتبال لیگ برتر باشگاه های کشور 
به شــرح زیر است: *پتروشــیمی بندرامام ۸2- نفت آبادان ۸7 
*لوله آ.اس شیراز 72- شهرداری گرگان 79 *شهرداری کاشان 
77- شهرداری اراک 91 *دانشگاه آزاد ۸5- شهرداری تبریز 62  

*شیمیدر تهران 73 - نیروی زمینی 71
جدول رده بندی:1- پتروشــیمی بندرامام )6 بازی، 5 برد، 
یــک باخت، 11 امتیاز(2- دانشــگاه آزاد )6 بــازی، 5 برد، یک 
باخــت، 11 امتیاز(3- نفت آبادان )6 بازی، 5 برد، یک باخت، 11 
امتیاز(4- شهرداری اراک )6 بازی، 4 برد، 2 باخت، 10 امتیاز( و ...

وزیــر ورزش و جوانان افزایش 21 درصدی بودجه این وزارتخانه را خوب دانســت اما گفت: ما نباید به این 
افزایش قانع باشیم بلکه باید از تمام ظرفیت ها برای جذب بودجه بیشتر تلاش کنیم.

 مســعود سلطانی فر در حاشــیه برگزاری اولین مجمع فدراسیون جهانی توآی در آکادمی ملی المپیک در پاسخ به این 
سوال که افزایش 21 درصدی بودجه وزارت ورزش را چطور می بیند، گفت: فعلا به طور میانگین بودجه وزارتخانه 21 درصد 
افزایش پیدا کرده که نسبت به رشد بودجه بقیه وزارتخانه ها بیشتر و قابل توجه است و این، شرایط خوبی را فراهم می کند 
اما من فکر می کنم نباید به این افزایش قانع باشیم. ما باید به این فکر باشیم چطور بتوانیم از ظرفیت های دیگر برای جذب 

بودجه و کمک به ورزش استفاده کنیم.
وی افزود: ما باید اقتصاد ورزش را فعال تر کنیم. اقتصاد ورزش دنیای بزرگی است که در ایران بسیار کوچک است. ما باید 
شرایط و سازوکار را طوری فراهم کنیم که بنگاه های اقتصادی، خیرین و به طور کل همگان بتوانند در ورزش سرمایه گذاری 

کنند و این بخش گسترش پیدا کند.
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به این سوال که آیا این وزارتخانه از کاندیداتوری علی کفاشیان برای حضور در فیفا حمایت 
می کند، گفت: ما از هر کسی که بخواهد در مجامع بین المللی جایگاه بگیرد، حمایت می کنیم. وی در مورد برگزاری انتخابات 
برای فدراســیون های بدون رئیس نیز گفت: تمام ســعی ما بر این است که بتوانیم تا پایان سال انتخابات این فدراسیون ها را 

برگزار کنیم. البته بستگی به زمان و قانون دارد.
وی در مورد میزبانی ایران از مجامع بین المللی و تاثیر آن در ورزش کشور نیز گفت: ما چه بتوانیم با مراجع جهانی ارتباط 
برقرار کنیم برای رشــد ورزش مان خیلی مهم اســت. در چنین مجامعی انتقال تجارب صورت می گیرد و باعث می شود تا از 

ظرفیت های دیگران برای رشد ورزش خودمان استفاده کنیم. باید روی این مسئله تمرکز کنیم.

وزیر ورزش و جوانان تاکید کرد
نباید به افزایش بودجه ۲1 درصدی قانع باشیم

قهرمان المپیک لندن زودتر از دیگر وزنه برداران المپیکی به اردوی تیم ملی آمد

بهداد سلیمی زودتر از دیگر وزنه برداران المپیکی 
به اردوی تیم ملی اضافه شد.

اردوی تیــم ملــی وزنه برداری بزرگســالان در مجموعه 
ورزشــی آزادی در حال برگزاری است. با وجود اینکه قرار بود 
نفــرات المپیکی از مرحله بعدی اردو اضافه شــوند اما بهداد 
ســلیمی با حضور در اردو تمرینات خود را آغاز کرده اســت. 
سلیمی سه روز است که به همراه دیگر نفرات ملی پوش دور 
جدید تمرینات خود را پس از المپیک آغاز کرده است. نفرات 
المپیکی از مرحله بعدی اردو که در دی ماه برگزار می شود به 
اردوی تیم ملی اضافه می شــوند اما کیانوش رستمی قهرمان 
المپیک بعدازظهرهــا با حضور در مجموعه ورزشــی آزادی 
تمرینات خود را دنبال می کند. وزنه برداران خود را برای حضور 
در مسابقه قهرمانی آسیا و قهرمانی جهان 2017 و بازی های 

کشورهای اسلامی آماده می کنند.
سلیمی: اتفاقات ریو را فراموش نکرده ام

بهداد ســلیمی قهرمــان المپیــک لندن دربــاره آغاز 
تمرین هایــش پس از المپیک ریو بیان کــرد: از مدتی پیش 
تمرین های بدنســازی را شــروع کرده بودم. برای اینکه افت 
شدیدی نداشته باشم از روز شنبه تمرین های وزنه را به صورت 
منظم آغاز کردم. از آنجا که تنها تمرین کردن برایم سخت بود، 
به اردوی تیم ملی آمدم. او ادامه داد: هدفم حضور پرقدرت در 
مسابقه های قهرمانی آسیا است. پس از این رقابت ها تا آذرماه 

فرصت دارم تا برای مسابقه های جهانی آماده شوم.
سلیمی در پاســخ به این پرسش که المپیک و خاطرات 
بد آن را فراموش کرده است، تصریح کرد: خیر، هنوز فراموش 
نکرده ام و برای من کابوس شــده اســت. زمانی هم که مردم 
را می بینــم، آن را برای من یــادآوری می کننــد. وزنه بردار 

فوق ســنگین ایران در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه 
آیا برای مســابقه های جهانــی 2017 برنامه خاصی دارد و به 
دنبال گرفتن حقش است تصریح کرد: کار سخت است چرا که 
نسل جدیدی در وزنه برداری آمده است و تمام آنها وزنه برداران 
خوبی هســتند، از جمله وزنه برداران گرجستان، ارمنستان و 

روسیه. بنابراین باید بیشتر از سال قبل تلاش کنم.
ســلیمی در مورد آخرین وضعیت آسیب دیدگی اش نیز 
گفت: مشــکل زانو و رباط ندارم اما از آنجا که روندی که باید 
در یک ســال  و نیم گذشته طی می کردم، در 7 ماه پشت سر 
گذاشتم فشــار زیادی وارد شد. باید همچنان زیر نظر پزشک 
باشــم. قهرمان المپیک لندن در مورد اینکه نسل جدیدی از 
مربیان وارد تیم ملی شده اند تاکید کرد: من با هر سه نفر آنها 
)انوشیروانی، ربیعی و نصیرشلال( چندین سال زندگی کرده ام 
و شناخت کافی نســبت به آنها دارم. مطمئنا این تغییر نسل 
و اندیشــه نیاز بود و خدا را شــکر فدراسیون این کار را انجام 
داد. من این انتخاب را به فال نیک می گیرم و تابع تصمیمات 

فدراسیون هستم و با آنها تعامل می کنم.
ســلیمی در مورد اینکه به انتخاب نصیرشلال، انتقاداتی 
شده است گفت: هر کسی نظر خودش را دارد و ما در جامعه ای 
زندگی می کنیم که هر کسی می تواند آزادانه فکر کند و کسی 
را نمی توان به دلیل نظرات مخالفی که دارد مجازات کرد. من 

به تمام پیشکسوتان احترام می گذارم.
او در پاســخ به این پرسش که از بهادر مولایی خبر دارد 
یا نه گفت: بله مــن او را زمانی که برای فیزیوتراپی آمده بود 
دیــدم. اطلاع دارم که قرار اســت از فروردین ماه تمرین های 
خود را شروع کند. ابتدا برایش آرزوی سلامتی دارم و امیدوارم 

که موفق باشد.

سلیمی:انتخابنسلجدیدمربیانرابهفالنیکمیگیرم

* هفتــه پنجم لیگ برتر هندبال امروز با پنج دیدار در شــهرهای 
کرمان، اصفهان، کاشان، مرودشت و تهران برگزار می شود. در اولین 
دیدار دو تیم مدعی و صدرنشــین نفت و گاز گچساران و شهرداری 
کاشان در کاشان به دیدار یکدیگر خواهند رفت. صنعت مس کرمان 
میزبان بیتا ســبزوار است و فولاد مبارکه سپاهان در خانه به مصاف 
هپکو اراک خواهد رفت. همچنین دو تیم توســعه و عمران بافق و 
نیروی زمینی ارتش که هر دو 2 امتیازی هستند در تهران به مصاف 
یکدیگر می روند. نوین قطره مرودشت نیز میزبان شهرداری ارومیه 
است که با برد در خانه می تواند جایگاه خود را در جدول لیگ برتر 

ارتقا بخشد.
* تیم ملی قایقرانی معلولان برای حضور موفق در مســابقات کاپ 2 جهانی 
در مجارســتان اردوی تدارکاتی برگزار می کند. مسعود مهدوی نیا سرمربی 
تیــم ملی قایقرانی معلولان افزود: تیم ملــی قایقرانی هفته اول دی ماه باید 
در مســابقات کاپ 2 جهانی شرکت کند به همین منظور علاوه بر اردوهای 
تدارکاتی داخلی یک اردو نیز در مجارستان درنظر گرفته ایم.وی گفت: مرحله 
دوم اردوی تیم ملی برای شــرکت در مسابقات کاپ 2 جهانی دوشنبه هفته 
آینده در تهران برگزار خواهد شــد. در ادامه نیز با مسئولان استان هرمزگان 

مذاکراتی را انجام داده ایم تا یک اردو نیز در قشم برگزار کنیم.
* سومین دوره رقابت های کشتی فرنگی باشگاه های جهان با حضور 
16 تیم از 14 کشور جهان روزهای پنج شنبه و جمعه هفته جاری در 
شهر بوداپســت پایتخت مجارستان برگزار می شود و تیم های بیمه 
رازی قهرمان 2 دوره پیش این رقابت ها و سینا صنعت ایذه به عنوان 

نمایندگان ایران در این رقابت ها حضور خواهند داشت.
* مرحله دوم مســابقات جام جهانی داخل سالن به میزبانی تایلند از شنبه 
آغاز می شــود و ملی پوشان ریکرو و کامپوند ایران بامداد امروز راهی بانکوک 
شدند. ملی پوشان ایران در رده های سنی، نوجوانان، جوانان و بزرگسالان در 

این مسابقات شرکت می کنند.
*هفته دهم لیگ برتر والیبال عصر امروز در شــرایطی با برگزاری 
شش دیدار آغاز می شــود که تیم های صدرنشین بانک سرمایه و 
پیکان، دیدارهای سختی پیش رو دارند. برنامه کامل هفته دهم لیگ 
برتر والیبال به شرح زیر اســت: *پارسه – شهرداری تبریز)ساعت 
15:30(*عمران ســاری – پیکان تهران)ساعت 17(*هاوش گنبد – 
شهرداری ارومیه)ساعت 17(*شهرداری اراک – خاتم اردکان)ساعت 
17(*صالحین ورامین – کاله مازندران)ســاعت 17(*سایپا – بانک 
سرمایه )ساعت 17:30( . جدول رده بندی لیگ برتر والیبال تا پایان 
هفته نهم:1- بانک ســرمایه 21 امتیاز2- پیکان تهران 21 امتیاز3- 
سایپا تهران 19 امتیاز4- صالحین ورامین 15 امتیاز5- عمران ساری 
15 امتیاز6- پارسه تهران 15 امتیاز7- شهرداری ارومیه 12 امتیاز8- 
خاتم اردکان 12 امتیاز9- شهرداری تبریز 10 امتیاز10- کاله مازندران 

9 امتیاز11- هاوش گنبد 6 امتیاز12- شهرداری اراک 4 امتیاز

خواندنی از ورزش ایران

موندو: رونالدو هفته آینده توپ طلا را می برد
به نوشــته نشریه موندو دپورتیوو، کریستیانو رونالدو برنده توپ طلا خواهد 
بود.کریستیانو رونالدو دوشنبه هفته آینده به عنوان برنده توپ طلا فرانس فوتبال 
معرفی خواهد شــد. مهاجم پرتغالی رئال مادرید به همراه باشگاه از این موضوع 
اطلاع دارند. در ابتدا مراســم خاصی برای برنده توپ طلا ســال 2016 گرفته 
نخواهد شــد. مجله فرانسوی در ســاعت 6 عصر روز دوشنبه، آرای 30 بازیکن 
منتخب را اعلام خواهد کرد. دو ساعت بعد از آن نیز از طریق تلویزیون نام برنده 
توپ طلا اعلام می شود. کریستیانو رونالدو و دو نامزد دیگر نامشان اعلام می شود. 
لیونل مسی توپ نقره ای را دریافت خواهد کرد اما هنوز نفر سوم مشخص نشده 
و ممکن است برگزیدگان فرانس فوتبال همچون سه نامزد نهایی فیفا )رونالدو، 
مسی و آنتوان گریزمان( باشد. لوییس سوارس و نیمار که شانس حضور به عنوان 
نفر ســوم در این فهرســت را دارند، آراء زیادی کسب کردند اما باید تا دوشنبه 

هفته آینده منتظر اعلام آراء ماند.
دشان: کانتونا را به دادگاه می کشانم

ســرمربی تیم ملی فوتبال فرانســه تاکیــد کرد نمی توانــد اتهاماتی را که 
کانتونا به او زده فراموش کند و ستاره پیشین یونایتد باید در دادگاه پاسخگوی 
حرف هایش باشــد. اریک کانتونا یکی از بازیکنــان محبوب اما جنجالی فوتبال 
فرانسه است که سال ها با پیراهن شیاطین سرخ درخشید و افتخارات زیادی هم 
به دست آورد. کانتونا چند هفته پیش به انتقاد تند از دیدیه دشان پرداخت و او 
را متهم به نژادپرستی کرد.سرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه در این زمینه گفت: 
چنین اتهاماتی قابل قبول نیست. هر کسی باید پاسخگوی سخنانی باشد که بر 
زبان می آورد. به راحتی از کنار این موضوع نمی گذارم و مراحل قانونی شکایت از 
کانتونا را طی می کنم. او باید او در دادگاه پاسخگو باشد. به هیچ وجه نمی توانم 
چنیــن اتهامی را فراموش کنم. حد و مرزهایی وجود دارد که باید هرکســی به 

آن پایبند باشد.
دیدار دوستانه برزیل - کلمبیا 

برای کمک به خانواده قربانیان سقوط هواپیما
دو تیم برزیل و کلمبیا برای کمک به خانواده قربانیان ســقوط هواپیما قرار 
است در دیداری دوســتانه برابر هم قرار بگیرند. بعد از سقوط هواپیمای حامل 
اعضای تیم فوتبال چاپه کوئنســه برزیل، تیم های باشــگاهی و شخصیت های 
فوتبالی جهان به این باشــگاه ادای احترام کردنــد. اکنون دو تیم ملی برزیل و 
کلمبیا قرار اســت در ژانویه در دیداری دوســتانه به منظــور کمک به خانواده 
قربانیان این حادثه برابر هم قرار بگیرند. اعضای تیم فوتبال چاپه کوئنسه برزیل 
جزو 71 کشته شده این حادثه بودند که برای برگزاری دیدار با ناسیونال کلمبیا 

در حال سفر به این کشور بودند. 
دیدار دوســتانه برزیل و کلمبیا قرار است در ماراکانا و با حضور خانواده های 
قربانیان این حادثه برگزار شود. البته هنوز مشخص نشده در این دیدار، بازیکنان 
اصلی دو تیم می توانند در تیم ملی شــان بازی کنند یا تیم های باشگاهی شــان 
اجازه حضور این بازیکنان را در اردوی تیم ملی نخواهد داد. کنفدراسیون فوتبال 
آمریکای جنوبی همچنین این تیم را قهرمان جام کوپا ســود آمریکانای ســال 
2016 معرفی کرد. فدراسیون فوتبال آمریکای جنوبی تصمیم گرفت که جایزه 
یک میلیون دلاری فیرپلی این رقابت ها نیز به اتلتیک ناسیونال پرداخت شود که 

پیشنهاد اعلام قهرمانی تیم برزیلی را مطرح کرده است.
بولت قطعی بودن پیوستنش 

به دورتموند را تأیید کرد
ســریع ترین مرد جهان اعلام کرد که پیوستن به زردپوشان وستفالن جزو 
برنامه های بعدی اوســت. اوســین بولت، دارنده 9 مدال طلای المپیک اعتراف 
کرد اخبار اخیر برخی از رسانه های اروپایی مبنی بر اینکه قرار است به شاگردان 
توماس توخل در تیم بورســیا دورتموند ملحق شــود، صحــت دارد.رکورددار 
ســریعترین زمان ثبت شده در دوی 100 و 200 متر جهان، درباره تصمیماتی 
که برای آینده اش اتخاذ کرده، به شــبکه رادیویی کادناسر اسپانیا گفت: من به 
دورتموند خواهم پیوست اما قرار نیست در این تیم هیچ بازی انجام دهم و فقط 
بــرای تمرین کردن می روم، برای اینکه ببینم آیا پتانســیل خوب فوتبال بازی 
کردن را دارم و برای اینکه به خود نشــان دهم کــه آیا می توانم در فوتبال هم 
موفق باشــم یا نه. بولت 30 ساله در پاسخ به این سؤال که آیا دوست داشت به 
جای یک دونده یک فوتبالیست بود، اظهار داشت: خیر، به هیچ وجه. دو و میدانی 
در طول مدتی که در این رشته مشغول فعالیت بوده ام، به من چیزهای ارزشمند 
زیادی آموخته است و من عاشق پیست دوومیدانی هستم. این روند در سال  های 
آینده هم ادامه خواهد داشــت و هرگز تغییر نخواهد کرد. بولت با پیوســتن به 
دورتموند این فرصت را به دســت خواهد آورد تا مهاجــم گابنی این تیم پیره 
امریک اوبامیانگ را به خواسته اش برساند. اوبامیانگ اخیر گفته که فکر می کند 

می تواند در دوی سرعت البته در مسافت کوتاه با بولت رقابت کند.
یوونتوس به دنبال جذب پدیده ساحل عاجی آتالانتا

مســئولان باشــگاه یووه برای تقویت خط میانی خودشان به دنبال جذب 
هافبک 19 ساله آتالانتا هستند. بنا به گزارش رسانه های ایتالیا، مسئولان باشگاه 
یوونتوس برای تقویت خط میانی خودشــان در زمستان به دنبال جذب فرانک 
کیســی، هافبک 19 ساله آتالانتا هستند.ســایت فوتبال ایتالیا خبر داد: باشگاه 
بیانکونری در زمســتان در اندیشه انتقال فرانک کیسی، هافبک 19 ساله ساحل 
عاجی آتالانتا به تورین است. بانوی پیر آماده پرداخت 25 میلیون یورو بابت این 
ســتاره ساحل عاجلی است اما آتالانتا حاضر نیست به راحتی ستاره جوان خود 

را از دست دهد.
متهم شدن دبیرکل کمیته المپیک اندونزی

 به فساد مالی 
رسانه های اندونزی از اختلاس دبیرکل کمیته المپیک این کشور خبر دادند. 
دادی ایسواندی دبیرکل کمیته ملی المپیک اندونزی به اختلاس و فساد متهم 
شــد. طبق اعلام جاکارتا پست، ایســواندی برای ارائه توضیحات به اداره پلیس 
احضار شد. این رسانه مدعی شده که دبیرکل کمیته المپیک اندونزی به اختلاس 
از تامین بودجه برای بازی های آســیایی 201۸ متهم شده است. معاون کمیته 
المپیــک اندونزی در این باره گفت: امیدوارم این اتفاق روی برنامه ریزی بازی ها 
تاثیــری نگذارد. ما انتظار داریم قانون این اجــازه را به دادی بدهد تا این اتفاق 
را مدیریــت کند.هجدهمین دوره بازی های آســیایی به میزبانی اندونزی از 1۸ 
آگوست تا 2 سپتامبر 201۸ برگزار می شود و 10 هزار ورزشکار از 45 کشور در 

این بازی ها حضور خواهند داشت.

پرسپولیس و پدیده در یخبندان!
طبق پیش بینی های اعلام شــده در سایت های هواشناسی، مشهد در پایان 
هفته با تغییر ناگهانی شــرایط جوی روبه رو خواهد شــد و پیش بینی یخبندان 
می شــود. تیم های فوتبال پرســپولیس و پدیده در حالــی در پایان این هفته 
در مشــهد به مصاف یکدیگر خواهند رفت که شــرایط جوی تغییرات ناگهانی 
خواهد داشــت و غیر از احتمال بارش برف، کاهش شدید دمای هوا و یخبندان 
پیش بینی شــده است. بنابر اعلام سایت های معتبر هواشناسی، در شرایطی که 
مشهد پنجشنبه در ساعات روز دمای هوای 13 تا 15 درجه خواهد داشت، طبق 
پیش بینی های دمای هوا در طول ساعات روز جمعه به بالاتر از منفی یک درجه 
ســانتیگراد نخواهد رسید و در طول ساعات شب هم دما تا منهای 7 تا ۸ درجه 

سانتیگراد خواهد رسید.
دیدار تیم ملی فوتبال ایران و ساحل عاج لغو شد

دیدار تدارکاتی تیم ملی فوتبال ایران با ساحل عاج لغو شد.در حالیکه قرار 
بود تیم ملی فوتبال ایران روز 19 دی ماه در امارات به مصاف تیم ملی ســاحل 
عاج برود اما این بازی دوستانه لغو شد و به این ترتیب ملی پوشان ایران در دی 
مــاه به مصاف تیم مراکش می روند. تیم ملــی در حال حاضر در مقدماتی جام 
جهانی 201۸ روســیه صدرنشین گروه خود است. تیم ملی در مسابقات رسمی 
خود ســوم فروردین در قطر به مصاف این تیم می رود و روز ۸ فروردین میزبان 

تیم ملی چین است.
حدادی فر: آخرین روزهای مصدومیت را پشت سر می گذارم

بازیکن تیــم فوتبال ذوب آهن گفت: روزبــه روز وضعیت آمادگی من بهتر 
می شــود، از این بابت خداوند را شــاکرم و امیدوارم بتوانــم در موعد مقرر و با 
آمادگی مطلوب به تیمم اضافه شوم.قاسم حدادی فر درباره آخرین وضعیت خود 
گفت: آخرین روزهای حضورم در کرمان را پشــت ســر می گذارم. در این مدت 
تمرینات بسیار خوبی را زیر نظر مربی بدنسازم امینی زاد انجام دادم و خدا را شکر 
روز به روز وضعیتم زانو و آمادگی من بهتر شده است.حدادی فر ادامه داد: ظرف 
روزهای آتی به اصفهان باز خواهم گشت تا تمرینات جدی تر خودم را در اصفهان 
پیگیری کنم و ان شاءالله بتوانم با آمادگی مطلوب پای به مستطیل سبز بگذارم.

مدیرعامل ماشین سازی استعفا کرد
مدیرعامل باشگاه ماشین سازی تبریز در حالی استعفا کرد که به مطرح شدن 
گزینه جدید خارجی از سوی هیئت مدیره معترض بود.میرمعصوم سهرابی بعد 
از جلســه دیروز هیئت مدیره باشگاه ماشین ســازی تبریز از سمت خود استعفا 
کرد.حامد نجفی قائم مقام باشــگاه که خود نیز بعد از جلسه امروز استعفا کرده 
بود، در این باره به ایســنا گفت: وقتی به دو گزینه نهایی )یحیی گل محمدی و 
فرهاد کاظمی( رســیدیم، آقایان در هیئت مدیره به یکباره دیدند گزینه جدید 
باب میل شان نیست و مربی خارجی را مطرح کردند. آنها پیشنهاد دادند رودولفو 
را سرمربی ماشین سازی کنیم در حالی که شهردار تبریز دستور داده گزینه های 
خارجی کنار گذاشته شود.وی افزود: برای اینکه شرمنده هواداران نباشم، بعد از 
جلسه استعفا کردم. سهرابی هم وقتی دید نظرات به او تحمیل می شود، او هم در 
پایان جلسه استعفایش را به صورت شفاهی اعلام کرد اما آقایان گفتند استعفایت 
را جلسه بعدی به صورت کتبی بیاور تا بررسی کنیم. سهرابی هم استعفایش را 

تحویل شهردار تبریز داد.
درگذشت پیشکسوت فوتبال خوزستان 

حســین کمائی، پیشکسوت فوتبال خوزستان دار فانی را وداع گفت.کمائی 
از مفاخر فوتبال استان خوزستان دوشنبه شب پس از مدت ها تحمل درد و رنج 
ناشــی از بیماری، در بیمارستانی در تهران درگذشت.او سازنده بخشی از تاریخ 
طلایی فوتبال هفتکل، نفت سفید، مسجدسلیمان، اهواز، خوزستان و ایران بود.
او در دهه 40 نیز یکی از مهاجمان برجسته فوتبال ایران بود و سابقه عضویت در 
تیم ملی به مربیگری زنده نام حسین فکری و تیم ملی ارتش را در کارنامه پرافتخار 
خود دارد. مرحوم کمائی روزگاری در کنار حســن علم و شاهمراد شکرخدایی 
از ســتارگان اسبق اهواز و فوتبال خوزســتان، به سه تفنگدار فوتبال خوزستان 

شهره بودند.
سرویس ورزشی روزنامه کیهان این مصیبت را به خانواده آن مرحوم و جامعه فوتبال 

تسلیت می گوید.
عالیشاه شاید تا نیم فصل با پرسپولیس نباشد

هافبک تیم پرسپولیس شاید تا نیم فصل در بازی های این تیم غایب باشد. 
مصدومیت امید عالیشــاه از ناحیه دست باعث شد تا این بازیکن خلاق دو بازی 
اخیر تیمش را از دســت بدهد چرا که دست او در گچ است و فعلا شرایط بازی 
ندارد.مصدومیت عالیشاه از نقطه حساس دست است که برای بهبودی باید دست 
او تا 6 هفته در گچ باشــد که به همین دلیل عالیشاه بازی با پدیده و ذوب آهن 
در هفته های سیزدهم و چهاردهم لیگ برتر را از دست بدهد.با این شرایط حتی 
احتمال بازی کردن عالیشــاه مقابل سیاه جامگان در هفته پایانی نیم فصل اول 
هم خیلی کم اســت و به همین دلیل این بازیکن از هفته شانزدهم لیگ برتر و 
از بازی با ســایپا بتواند برای تیمش بازی کند.عالیشاه در حین تمرین تیمش با 
تکل حامد آقایی بازیکن جوان پرسپولیس از ناحیه دست مصدوم شد و به دلیل 

شکستگی دست خود را گچ گرفت.
عنایتی و حق جو محروم شدند کریمی جریمه

کمیته انضباطی آرای خود را در مورد تیم های لیگ برتری و بازی استقلال 
و صبای قم صادر کرد. دیدار تیم های صبای قم و استقلال تهران برگزار شد و از 
سوی تماشاگران تیم صبای قم تخلفاتی مبنی بر فحاشی صورت گرفت. این تیم 
طبق بند 3 ماده 79 به 30 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شــد.رضا عنایتی 
بازیکن تیم صبای قم به دلیل تهمت زدن به داور مسابقه طبق ماده 66 آیین نامه 
انضباطی به یک جلســه محرومیت از همراهی تیم خود و پرداخت 40 میلیون 
ریال جریمه نقدی محکوم است.گفتنی است، مسعود حق جو بازیکن تیم صبای 
قم نیز به دلیل رفتار غیر ورزشــی نســبت به بازیکنان تیم مقابل به مدت یک 
جلســه از همراهی تیم خود محروم است و باید 20 میلیون ریال جریمه نقدی 
پرداخت کند.یعقوب کریمی بازیکن تیم اســتقلال تهران نیز به دلیل رفتار غیر 

ورزشی به پرداخت 30 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد.

نمایندگان کشــور چین در حالی در رشته تفنگ 
رقابت های قهرمانی آسیا سه سکو را گرفتند که نجمه 

خدمتی به جایگاه هشتمی بسنده کرد.
در ادامه رقابت های سلاح های بادی آسیا مسابقات تفنگ 
بادی در رده بزرگســالان برگزار شد که بانوان ایران در بخش 
تیمی به نشان برنز رسیدند. اما در بخش انفرادی نجمه خدمتی 
تنها فینالیست ایران بود که در فینال رقابت ها به جایگاهی بهتر 
از هشتمی نرسید. در این بخش نمایندگان کشور چین به مقام 

اول تا ســوم رســیدند. عملکرد خدمتی در این بخش ضعیف 
بود و در شــرایطی که انتظار می رفت این ورزشــکار صاحب 
مدال شود، در پایان عنوانی بهتر از هشتمی را کسب نکرد. در 
رقابت فینال این ورزشــکار مقامات ورزشی کشورمان از جمله 
نصرالله سجادی معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و کیومرث 
هاشمی رئیس کمیته ملی المپیک حضور داشتند. نهمین دوره 
مسابقات تیراندازی قهرمانی آسیا به میزبانی ایران از 13 تا 19 

آذرماه در محل مجموعه ورزشی آزادی برگزار می شود.

هشتمی نجمه خدمتی در مسابقات قهرمانی سلاح های بادی آسیا 

مسئولان برگزار کننده دیدار فوتسال ایران - روسیه برای ثابت نگه داشتن دروازه ها مجبور شدند از »گونی های شن« 
استفاده کنند!) سمت راست تصویر به خوبی گویای این مدعاست(.

وزیر ورزش و جوانان در احکامی جداگانه نواب رئیس فدراسیون های کشتی و وزنه برداری و کارشناس خبره 
فدراسیون وزنه برداری را منصوب کرد.

مسعود سلطانی فر با صدور احکامی جداگانه، حمید بنی تمیم و داود باقری را به ترتیب به عنوان نواب رئیس فدراسیون های 
کشــتی و وزنه برداری منصوب کرد. وزیر ورزش و جوانان همچنین در حکمی دیگر محمدرضا جعفرقلی زهتاب را به عنوان 

کارشناس خبره فدراسیون وزنه برداری جمهوری اسلامی ایران منصوب کرد.

۳ انتصاب در فدراسیون های کشتی و وزنه برداری 
فدراسیون شطرنج از سارا خادم الشریعه شطرنج باز کشورمان تجلیل کرد.

ســارا خادم الشریعه، عضو تیم ملی شطرنج بانوان کشورمان در رقابت های گرند پری زنان جهان )روسیه( در یک حرکت 
منصفانه و جهت رعایت سلامتی حریف اوکراینی خود تن به تساوی داد تا حریفش بتواند با توجه به شرایط خاص پیش آمده با 
آرامش خاطر استراحت نموده و فشار روحی روانی این مسابقه برای وی مشکلی ایجاد نکند. به همین منظور رئیس فدراسیون 

شطرنج دیروز طی مراسمی در محل این فدراسیون ضمن قدردانی از این حرکت منصفانه از وی بطور رسمی قدردانی کرد.

تجلیل فدراسیون شطرنج از سارا خادم الشریعه

                                                             جایگاه صدرنشین با باخت متزلزل شدبررسی هفته ششم لیگ برتر بسکتبال 

رکابزن ملی پوش ایران تنها درخواست خود را تکمیل پیست چوبی ساری عنوان کرد و گفت: تمرین کردن در 
پیست سیمانی با چوبی زمین تا آسمان فرق دارد.

محمد دانشور درباره تاثیرات نداشتن پیست چوبی در تمرینات رکابزنان در آستانه حضور در مسابقات قهرمانی آسیا 2017 
بیان کرد: نداشتن پیست چوبی مشکلی است که همیشه وجود دارد و نمی دانم تا چه زمانی ادامه دارد. شاید زمانی درست شود 
که عمر ورزشی ما تمام شده باشد. او ادامه داد: تنها درخواستی که ما داریم این است که پیست چوبی ساری را تکمیل کنند زیرا 

مسابقات قهرمانی آسیا اصولا در بهمن و اسفند برگزار می شود، از این رو در فصل سرما قرار داریم و تمرین کردن در هوای سرد 
ما را اذیت می کند. جدا از آن تمرین در پیست سیمانی و چوبی زمین تا آسمان فرق دارد.دانشور هم چنین گفت: تجربه نشان 
داده هر زمان ایران در پیســت چوبی رقابت کرده مانند رقابت در پیســت سیمانی نتوانسته موفق باشد زیرا نوع تمرین ها در این 
دو  پیســت متفاوت اســت.رکابزن ملی پوش ایران در پاسخ به این پرسش که تمرین دو، سه هفته ای در پیست چوبی می تواند 
مشکلات تکنیکی آنها را برطرف کند، تصریح کرد: کافی که نیست اما باز هم می تواند کمک کند با تکنیک ها آشنایی پیدا کنیم.

شاید تمرین در پیست چوبی به عمر ورزشی ما نرسد!گلایه های تازه رکابزن طلایی ایران 


	_GoBack

